
ÅRSMØTE FOR AKFU                  Torsdag d. 02.11.2023 

 

1) Valg av møteleder: Benedicte Tynes og Valg av referent: Lærke Forman 

2) Valg av to personer til å undertegne protokollen: Christian Zammit og Veronika Andersen 

- VI henstiller at Rektorer videreformidler innkalling til AKFU slik at de nye FAU representanter 

får beskjed om det. 

3) Innkalling og dagorden godkjennes. 

4) Kalle gjennomgår årsberetningen for 2022/2023:   

- Det har vært 4 møter i fjor. Blant annet et møte med skolesjefen på Strømmen 

oppvekstsenter.  Presentasjon på statistikk av Arendal skolen m.m.  

-  Det var planlagt et arrangement før valget, men dette ble ikke gjennomført. 

- Det ble sendt ut en ranselpost ift. hva en FAU representant er og hva man kan forvente.  Det 

vil være en mulighet å oversette denne til andre språk i det kommende året.  

- I fjor bestod styret av  

o Leder: Kalle Løvås 

o Nestleder: Frode Carlsen 

o Sekretær: Anders Kjelstrup, Benedicte Tynes fungerte som sekretær siste del av 

perioden 

o Styremedlem: Are Andersen 

o Styremedlem: Tor-Erik Danielsen. 

 Det var flere styremøter i løpet av året.  

- Styret ønsker at hver FAU velger en vara slik at alle skolene er representert på AKFU møtene.  

 

5) Endring av vedtekter ved AKFU:  

Se vedlegg.  

 

6) AKFU sitt budsjett og regnskap.  Det er ca. 43.000 kr i banken. Det er ikke blitt brukt penger i 

AKFU på lenge.  

 

7) Valg av styre for 2023/2024:  

 

• Kalle Løvås er leder og gjenvelges for 2 år 

• Benedicte Tynes er valgt som nestleder for 1 år 

• Frode Carlsen er valgt som styremedlem 

• Veronika Andersen er valgt som sekretær for 2 år 

• Are sitter som styremedlem og har ett år igjen 

 

Årsmøtet ble avsluttet.  

 

Referent: Lærke Forman, Flosta skole 

 

Ordinært medlemsmøte:  

Kalle: AKFU har fått en plass i oppvekstkomiteen – Vi har talerett men ikke stemmerett. Lene 

Sirevåg er interessert i å stille på vegne av AKFU.  



 

 


